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BETREFT  
Beantwoording art41. vragen DH inzake herziening 
parkeerverordening 

 
Geachte raadsleden, 
 

 

Op 28 maart 2024 heeft Democraten Hilversum art41. vragen gesteld inzake 'herziening 
parkeerverordening’.  

Algemeen 
Aangezien de maatregel per maandag aanstaande van kracht is, ervaart het college het als haar plicht 
deze artikel 41 vragen voordien van een antwoord te voorzien.  

1. Is u bekend hoeveel raadsleden een auto bezitten en ook met de auto naar het raadhuis komen? 

Neen. Zoals wij uw raad eerder hebben gemeld, hechten wij geen belang aan dergelijke cijfermatige 
onderbouwingen van ons beleid. 

2. Zou het niet beter zijn geweest de gratis parkeerfaciliteit te beperken tot de directe omgeving van 
het raadhuis (zone 35087) in plaats van de gehele gemeente? 

In de voorgestelde vorm zou deze faciliteit als onbedoeld neveneffect kunnen hebben dat raadsleden 
worden gestimuleerd om zich in het raadhuis op te houden. Dit zou tot gevolg kunnen hebben dat zij 
meer tijd besteden aan hun controlerende taak. Wat het college betreft zou dit een zeer ongewenst 
effect zijn. 

3. Kunt u bij benadering zeggen hoeveel parkeerinkomsten de gemeente met deze maatregel derft? 

Wij gaan er vooralsnog van uit dat dit een zeer beperkt financieel effect zal hebben omdat wij inschatten 
dat enkel de raadsleden van de VVD hier gebruik van zullen maken. 

  



 

 

4. Zou het niet democratischer geweest zijn om ook de inwoners van Hilversum die geen raadslid zijn 
een dergelijke faciliteit te bieden? 

Wij nemen uw suggestie graag over, met de kanttekening dat we in lijn met ons mobiliteitsbeleid deze 
faciliteit beperken tot inwoners die geen eigen auto bezitten. 

5. Komt uw voornemen om de gemeenteraadsleden een electrische fiets aan te bieden hiermee te 
vervallen? 

Geenszins. Wel hebben wij met de fabrikant afgesproken dat de elektrische motortjes in deze fietsen 
omgekeerd worden afgesteld, d.w.z. dat extra hard getrapt dient te worden om überhaupt vooruit te 
komen. Wij hebben dit opgenomen als een van de actiepunten in onze recente beleidsnota sport en 
bewegen, waarin ook de financiële dekking voor deze maatregel is aangegeven. 

Voor de stalling van deze elektrische fietsen onderzoeken de mogelijkheid een overdekte stalling van 20 
bij 3 meter en ca 2 meter op het gras voor het raadhuis te plaatsen. Vanuit de gedachte dat het tot in de 
eeuwigheid behouden van dit landschap een illusie is.   

 
Hoogachtend, 
 
Burgemeester en wethouders van Hilversum, 
de gemeentesecretaris, de burgemeester, 
  

mr. C.P. Torres Barrera dr. ir. G.M. van den Top 
 


